

ՅՈՒՅՈՒՄՆԵՐ

Կենսաբանական ակտիվ սննդային հավելումներ

«ԲՐՈՆԽՈԼԱՔՍ»

ՀԱԶԸ ՄԵՂՄԱՑՆՈՂ ՕՇԱՐԱԿ

Խորհուրդ է տրվում օգտագործել հազը մեղմելու համար, օշարակը նվազեցնում է խորխի մածուցիկությունը և հեշտացնում դրա դուրսբերումը: Նաև՝

- ցածր իմունիտետի դեպքում,
- մրսածության, չոր կամ թաց հազի դեպքում,
- շնչառական համակարգի ֆունկցիոնալ վիճակի բարելավման համար,
- որպես պրոֆիլակտիկ միջոց՝ ցանկացած տեսակի հազի դեպքում, ապահովելով սպազմոլիտիկ և մուկոլիտիկ ազդեցություն,
- բրոնխիալ ասթմայի դեպքում,
- բրոնխիտի ժամանակ, որն ուղեկցվում է ծանր շնչահեղձությամբ և շնչառական անբավարարությամբ,
- չոր հազի կանխարգելման համար, որն ուղեկցվում է կոկորդի գրգռվածությամբ:

Կիրառման ոլորտ՝ խորհուրդ է տրվում օգտագործել որպես կենսաբանորեն ակտիվ սննդային հավելում՝ ֆլավոնոիդների, մոնոսախարիդների, բետաինի, վիտամին C-ի լրացուցիչ աղբյուր:

Կիրառման եղանակը՝ օգտագործելուց առաջ թափահարել: Օշարակն օգտագործել ուտելուց հետո: Մեծահասակները և 14 տարեկանից բարձր երեխաները պետք է օգտագործեն 10 մլ, օրը 2-3 անգամ: Ընդունման տևողությունը՝ 2-4 շաբաթ: Անհրաժեշտության դեպքում կուրսը թույլատրվում է կրկնել:

Օգտագործելուց առաջ խորհրդակցել բժշկի հետ: Կարող են օգտագործել նաև բուսակերները և դիաբետիկները:

Չի համարվում դեղամիջոց:

Բաղադրություն՝ տուղտի արմատների, մատուտակի արմատների, հոռոմսամիթի սերմերի ջրային թուրմեր, թթի օշարակ, կիտրոնի հյուս, սերկևիլի պտուղների, կոճապղպեղի արմատի և մասուրի պտուղների ջրային թուրմեր, ասկորբինաթթու (վիտամին C), նատրիումի բենզոատ, կալիումի սորբատ, լիմոնաթթու, գուարան մաստիկ:

Տուղտի արմատ - ունի հակաբորբոքային և խորխաբեր ազդեցություն, նվազեցնում է բրոնխային արտազատումների մածուցիկությունը, չոր հազը վերածում է թացի, պատում է կոկորդի լորձաթաղանթը և նվազեցնում հազը առաջացնող գրգռումը: Օգտագործվում է շնչուղիների հիվանդությունների դեպքում, որոնք ուղեկցվում են հազի հետ՝ դժվար անջատվող խորխով (տրախեիտ, բրոնխիտ, տրախեոբրոնխիտ):

Մատուտակի արմատ - ուժեղացնում է վերին շնչուղիների լորձաթաղանթների արտազատումը, հեշտացնում է արտանետումը: Մատուտակի արմատը պարունակում է գլիցիրիզին, գլիցիրիզաթթվի կալիումի և կալցիումի աղեր, ֆլավոն գլիկոզիդներ (լիկվիրիտին, լիկվիրիտիզենին, լիկվիրիտոզիդ): Մատուտակի խորխաբեր ազդեցությունը կապված է գլիկիրիզինի պարունակության հետ, որը խթանում է շնչափողի և բրոնխների երակային էպիթելի գործունեությունը, ուժեղացնում է վերին շնչուղիների լորձաթաղանթների արտազատիչ գործառնությունը: Օշարակի հակասպազմոլիտիկ ազդեցությունը շնչուղիների հարթ մկանների վրա պայմանավորված է ֆլավոնային միացությունների առկայությամբ:

Հոռոմսամիթի սերմեր - ունեն հակասպազմոլիտիկ և կարմինատիվ (փքվածությունն իջեցնող), խորխաբեր և թույլ միզամուղ ազդեցություն, մեծացնում են մարսողական գեղձերի արտազատիչ ակտիվությունը և բարելավում մարսողությունը: **Կոճապղպեղի արմատ** - պարունակում է վիտամիններ (վիտամին C, B1, B2), հանքանյութեր՝ ալյումին, կալիում, կալցիում, երկաթ, մանգան, քրոմ, ֆոսֆոր, գերմանիում, կապրիլային, նիկոտինային և լինոլային թթուներ: Մեծ քանակությամբ վիտամին C-ի, ինչպես նաև B խմբի վիտամինների պարունակության շնորհիվ բարելավում է իմունային համակարգը: Արմատում ընդգրկված նյութերն ունեն հակաբորբոքային ազդեցություն, նպաստում են թքի արագ վերացմանը:

Թթի օշարակ (դոշաբ) - ազդում է ոչ միայն վերին, այլև ստորին շնչուղիների վրա: Դրա շնորհիվ ազատում է չոր հազից: Թթի օշարակն օժտված է խորխը նոսրացնելու և հեռացնելու հատկությամբ: Այն կարող է մաքրել ծորանները թարախից և արյան մասնիկներից, ուստի այս միջոցը օգտագործվում է հազի բուժման, ինչպես նաև բրոնխոթոքային հիվանդությունների ժամանակ շնչառական համակարգի աշխատանքը հեշտացնելու համար:

Մասուրի պտուղ – ունի հակաբորբոքային, միզամուղ, տոնիկ ազդեցություն: Մեծ քանակությամբ օգտակար բաղադրիչների պարունակության շնորհիվ կարող է հաջողությամբ հաղթահարել միզասեռական համակարգի և երիկամների աշխատանքի խանգարումները: Ունի իմունոստիմուլյատոր ազդեցություն և բարձրացնում է օրգանիզմի պաշտպանիչ հատկությունները, լուծում և թուլացնում է օսկալիտիկ, ուրատային քարերը և նպաստում դրանց հեռացմանը: Ունի նաև մեղմ միզամուղ ազդեցություն: Մասուրի պտուղը պարունակում է մեծ քանակությամբ վիտամին C, բարձրացնում է իմունիտետը, դադարեցնում բակտերիաների աճն ու վերարտադրությունը:

Բնական մեղր և ասկորբինաթթու - օգնում են օրգանիզմին ավելի լավ կլանել սպիտակուցները, երկաթը և մի շարք վիտամիններ, մասնակցում են նյութափոխանակության գործընթացներին և բարձրացնում են օրգանիզմի պաշտպանունակությունը: Խորհուրդ է տրվում ֆիզիկական և մտավոր ծանրաբեռնվածության և սթրեսի դեպքում:

Հակացուցումներ՝ խորհուրդ չի տրվում օգտագործել սննդային հավելումների բաղադրիչների նկատմամբ անհատական անհանդուրժողականության դեպքում:

Պահպանման պայմաններ՝ պահել չոր, մութ, 25°C-ից ոչ ավելի ջերմաստիճանում, երեխաների համար անհասանելի վայրում: Բացված շիշը պահել սառնարանում մեկ ամսից ոչ ավելի:

Պահպանման ժամկետ՝ 24 ամիս: Չօգտագործել պահպանման ժամկետի ավարտից հետո:

Բացթողնման ձև՝ 200 մլ մուգ ապակե շիշ:

ՏՊ AM41364108.8914-2022

ԱՊԳ AM.01.07.01.003.R.000629.06.22 առ 29.06.2022թ.

Արտադրող/սպառողներից պահանջներ ընդունող կազմակերպություն՝ «ԷՍՓՈ-ՖԱՐՄ» ՍՊԸ, Հայաստանի Հանրապետություն, 0079, ք. Երևան, Նոր Նորքի 5-րդ զանգված, Միկոյան 13 փող. www.escopharm.am

Биологически активная добавка к пище
«БРОНХОЛАКС»
сироп для смягчения кашля.

Рекомендуется применять для смягчения кашля. Сироп снижает вязкость мокроты и облегчает ее отхождение, а также:

- при пониженном иммунитете,
- при простуде и ОРВИ,
- при сухом или мокром кашле,
- для улучшения функционального состояния органов дыхания,
- для профилактики всех типов кашля, оказывая спазмолитическое и муколитическое действие,
- при приступах бронхиальной астмы,
- при бронхитах, которые сопровождаются сильным удушьем и нарушением дыхания,
- для профилактики сухого кашля, сопровождающегося раздражением гортани.

Область применения: применяется в качестве биологически активной добавки к пище - дополнительного источника флавоноидов, моносахаридов, бетаина и витамина С.

Рекомендации по применению: перед применением взболтать. Принимать после еды. Детям старше 14 лет и взрослым принимать по 10 мл сиропа 2-3 раза в день. Продолжительность приема – 2-4 недели. При необходимости прием можно повторить.

Перед употреблением необходимо проконсультироваться с врачом.

Можно использовать вегетарианцам и диабетикам.

Состав: водный настой корня алтея, корня солодки и семян фенхеля, сироп тутовый, сок лимона, водный настой плодов айвы, корня имбиря и плодов шиповника, аскорбиновая кислота (витамин С), натрий бензойнокислый, калия сорбат, лимонная кислота, гуаровая камедь.

Корень алтея - оказывает противовоспалительное и отхаркивающее действие, уменьшает вязкость бронхиального секрета переводит сухой кашель во влажный, обволакивает слизистую оболочку горла и уменьшает раздражение, вызывающее кашель. Он применяется при заболеваниях дыхательных путей, сопровождающихся кашлем с трудноотделяемой мокротой (трахеит, бронхит, трахеобронхит).

Корень солодки - усиливает секреторную функцию слизистых оболочек верхних дыхательных путей, облегчает отхаркивание. Корень солодки содержит глицирризин, калиевую и кальциевую соли глицирризиновой кислоты, флавоновые гликозиды (ликвиритин, ликвиритигенин, ликвиритозид). Отхаркивающее действие солодки связано с содержанием глицирризина, что стимулирует активность вейчатого эпителия трахеи и бронхов, усиливает секреторную функцию слизистых оболочек верхних дыхательных путей. Спазмолитическое действие препарата на гладкие мышцы дыхательных путей обусловлено наличием флавоновых соединений.

Семена фенхеля – оказывают спазмолитическое и ветрогонное действие, отхаркивающее и слабое мочегонное действие, повышают секреторную активность пищеварительных желез и улучшают пищеварение.

Корень имбиря- содержит витамины (витамин С, В1, В2), минеральные вещества: алюминий, калий, кальций, железо, марганец, хром, фосфор, германий; каприловую, никотиновую и линолевую кислоты. Благодаря содержанию большого количества витамина С, а также витаминов группы В, оказывается поддержка иммунной системе. Вещества, входящие в корень, оказывают противовоспалительное действие, способствуют быстрому выведению мокроты.

Тутовый сироп - воздействует не только на верхние, но и на нижние дыхательные пути. С его помощью можно избавиться от сухого кашля. Тутовый сироп обладает свойством разбавления и удаления мокроты. Он может очистить протоки от гноя и частиц крови. Поэтому это средство применяют для лечения кашля, а также для облегчения работы дыхательной системы при бронхолегочных заболеваниях.

Плоды шиповника – Благодаря содержанию большого количества полезных компонентов, обладающих противовоспалительным, мочегонным, общеукрепляющим действием, позволяют успешно бороться с нарушениями в функционировании мочеполовой системы и почек. Оказывают иммуностимулирующее действие и повышают защитные функции организма, растворяют и разрыхляют оскалитные, уратные камни и способствуют их выведению. Имеют слабо мочегонный эффект. Плоды шиповника содержат большое количество вит С, повышают иммунитет, останавливают рост и размножение бактерий, устраняют вирусы. Пополняют запасы витамина С.

Не является лекарством.

Противопоказания: не употреблять при индивидуальной непереносимости компонентов БАД.

Условия хранения: при температуре не выше 25°C, в сухом, защищенном от света и недоступном для детей месте. Вскрытый флакон хранить в холодильнике не больше месяца.

Срок годности: 24 месяца. Не использовать после истечения срока годности.

Форма выпуска: 200 мл флакон из темного стекла.

ТУ АМ 41364108.8914-2022

СГР АМ.01.07.01.003.Р.000629.06.22 от 29.06.2022

Изготовитель (производитель) / Организация, принимающая претензии от потребителей:

ООО «ЭСКО - ФАРМ», Республика Армения, 0079, г. Ереван, V Нор Норкский массив, ул. Микояна 13.

www.escopharm.am

INSTRUCTION
Dietary food supplement
«BRONCHOLAX»
Syrup to soften cough.

It is recommended to use to soften the cough. Syrup reduces the viscosity of sputum and makes it easier to expectorate, as well can be used for:

- low immunity,
- colds and acute respiratory infections,
- dry or wet cough,
- improving the functional state of the respiratory organs,
- the prevention of all types of coughs, providing antispasmodic and mucolytic action,
- attacks of bronchial asthma,
- bronchitis, which is accompanied by severe choking and respiratory distress,
- the prevention of dry cough, accompanied by irritation of the throat.

Area of application: Used as a dietary food supplement - an additional source of flavonoids, monosaccharides, betaine and vitamin C.

Directions on Usage: Shake before use. Take after meal. Children over 14 years of age and adults should take 10 ml of syrup 2-3 times a day. The duration of admission is 2-4 weeks. If necessary, the reception can be repeated.

It is necessary to consult a doctor before use.

It can be used by vegetarians and diabetics.

Ingredients: Aqueous infusion of althea root, licorice root and fennel seeds, mulberry syrup, lemon juice, aqueous infusion of quince fruit, ginger root and rose hips, ascorbic acid (vitamin C), benzoic acid sodium, potassium sorbate, citric acid, guar gum.

Althea root - has anti-inflammatory and expectorant effect, reduces the viscosity of the bronchial secretion, converts dry cough into wet, envelopes the throat mucosa and reduces the irritation that causes coughing. It is used in respiratory tract diseases accompanied by cough with sputum difficult to detach (tracheitis, bronchitis, tracheobronchitis).

Licorice root - increases secretory function of the mucous membranes of the upper respiratory tract, facilitates expectoration. Licorice root contains glycyrrhizin, potassium and calcium salts of glycyrrhizic acid, flavonoid glycosides (liquiritin, liquiritigenin, liquiritoside). The expectorant action of licorice is associated with the content of glycyrrhizin, which stimulates the activity of the weevil epithelium of the trachea and bronchi, increases the secretory function of the mucous membranes of the upper respiratory tract. Spasmolytic effect of the drug on the smooth muscles of the airways is due to the presence of flavonoid compounds.

Fennel seeds - have antispasmodic and carminative effects, expectorant and mild diuretic effect, increase the secretory activity of the digestive glands and improve digestion.

Ginger root - contains vitamins (vitamin C, B1, B2), minerals: aluminum, potassium, calcium, iron, manganese, chromium, phosphorus, germanium; caprylic, nicotinic and linoleic acids. Due to the large amount of vitamin C, as well as B vitamins, the immune system is supported. Substances in the root have an anti-inflammatory effect, contribute to the rapid excretion of phlegm.

Mulberry syrup - has an effect not only on the upper but also on the lower respiratory tract. With its help, one can get rid of dry cough. Mulberry syrup has the property of diluting and removing phlegm. It can clear the ducts of pus and blood particles. Therefore, this remedy is used to treat coughs as well as to relieve the respiratory system in bronchopulmonary diseases.

Rose hips - Due to the large number of useful components that have anti-inflammatory, diuretic, tonic effect, can successfully combat disorders of the genitourinary system and kidneys. They have immunostimulatory effect and increase the body's defenses, dissolve and loosen scaly, urate stones and promote their removal. Have a slightly diuretic effect. Rose hips contain a large amount of vitamin C, increase immunity, stop the growth and reproduction of bacteria, eliminate viruses. Replenish the stock of vitamin C.

Natural honey and ascorbic acid - help the body to better absorb proteins, iron and several vitamins and take part in metabolic processes and enhances the body's defense mechanisms. Recommended for increased physical and mental exertion and stress.

This product is not medicine.

Contraindications: Do not use in case of individual intolerance to bioactive supplement components.

Storage conditions: at a temperature not exceeding 25 ° C, in a dry, protected from light space and out of reach of children. Opened bottle should be kept in the refrigerator for not more than a month.

Shelf life: 24 months. Do not use after the expiration date.

Product form: 200 ml bottle of dark glass.

TU: AM 41364108.8915-2022

SGR AM.01.07.01.003.R.000626.06.22 от 29.06.2022

Manufacturer (manufacturer) / Organization accepting claims from consumers:

“ESCO-PHARM” LLC, Republic of Armenia, 0079, Yerevan, Nor Nork Masiv 5, Mikoyan st. 13.

www.escopharm.am